

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

Anseres. Anates.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266

Pauonum educatio, magis vrbani patrisfamiliae, quam rustici curam poscit.

Anseres. Anates.

Anser neque sine aqua, nec sine multa herba facile sustinetur, neque utilis est locis consitis, quia quidquid tenerum contingere potest, carpit. Sicubi vero flumen aut lacus est, herbaeque copia, nec minus iuxta fatae fruges, id quoque genus nutriendum est, non quia magni sit fructus, sed quia minimi oneris: attamen praestat ex se pullos atque plumam, quam velere licet. Qui greges nantium possidere student, *chenoboscia* constituent, et mares foeminasque quam amplissimi corporis, et albi coloris eligant. Est aliud genus varium, quod a fero mitigatum domesticum factum est, id neque aeque foecundum est, nec tam pretiosum, propter quod minime nutriendum est. Singulae ter anno pariunt, si prohibeantur foetus suos excludere, quod magis expedit, quam cum ipsae suos fouent: nam et a gallinis melius enutriuntur, et longe maior grex efficitur. *Nessorophium* vocatur locus ille, vbi *anates* clausae pascuntur.

Apes.

Venio nunc ad *alueorum* curam. *Apes* maxime probantur paruulae, oblongae, laeues, nitidae, moribus etiam placidis. Nam quanto grandior apes, atque etiam rotundior, tanto peior.